
Pragnę nawiązać do listu z dn. 27.07.2009 roku, w którym zaoferowałem 

Panu Ministrowi współpracę w przygotowaniu całościowego projektu reformy 

procesu stanowienia prawa. 

Do chwili obecnej nie otrzymałem odpowiedzi. Tymczasem los tzw. ustawy 

hazardowej zdaje się wskazywać, że reforma jest nie tylko konieczna, ale 

i pilna, dla każdego, komu leży na sercu jakość naszego państwa prawnego. 

Dlatego bardzo proszę raz jeszcze o ustosunkowanie się Pana Ministra do mojej 

propozycji. 


